
Prometna varnost v mestu slabša
kot na podeželju

Kljub temu, da so cestno prometni predpisi vse
strožji, prometna varnost zato ni nič boljša. To se
kaže zlasti v mestu, kjer je promet neprimerno
gostejši kot na podeželju, zato je tu, razumljivo,
tudi več nezgod. Kaj torej storiti, da bi se promet-
na varnost v mesto izboljšala?

Nada Urbančič, upokojenka iz Trnovega: »Pro-
met tu v Trnovem je izrazito gost, ker je tu pač
tudi veliko stanovalcev. Hkrati pa je Trnovo tudi

hitro, često brez luči in registracij in pakrirajo,
kjer se jim le zljubi, da človek že nima kje hoditi.
Nevarno je tudi križišče med Sattnerjevo in Vi-
ško, tam bi bilo treba postaviti semafor. Na Satt-
nerjevi, pred šolo, pa bi lahko zgradili tudi
pločnik.«

Snzana Jančii, dijakinja iz Rožne doline: »Kri-
žišča tu so prav zoprno postavljena. Šofer nika-
mor več ne vidi, saj mu pogled zastirajo kontej-
nerji ali pa avtomobili na pločnikih. Najhuje je pri
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nekakšen koridor med vzhodnim in zahodnim
delotn Ljubljane. To še dodatno obremenjuje pro-
metnice. Vozniki žal še vedno premalo spoStujejo
predpise v cestnem prometu, zato pogosto prihaja
do nesreč. Nekateri so to plačali celo z življenjera.
Najbolj problematična je Opekarska ulica, ker je
ravna in dolga, in tam vsakdo pritisne na plin, pa
čeprav je hitrost omejena.«

Oliver Saksida, upokojenec z Viča: »Na Viški
c. bi nujno bilo treba namestiti ležeče policaje.
Vozniki, tako avtomobilisti kot motoristi, vozijo

Cockti na na Cesti V in Cesti VI, kjer vozi mestni
avtobus. Dobro pa niso vidni tudi prometni znaki
na križiščih.«

Natalija Zalar, natakarica z Viča: »Promet tu
pri nas je bolj slabo urejen. Pri Gradaščici, blizu
Vinoceta, ni prometnih znakov in prehoda za
pešce, in vozniki tam divjajo, da je groza. Pri
železniških zapornicah pa vozniki često gredo kar
čez rdečo luč. Tam bi že lahko zgradili podvoz, saj
o tem že dolgo govorijo.«
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